
Prometnovarnostna ureditev in ukrepi za
izboljšanje razmer v KS Zadobrova-Sneberje

in KS Novo Polje
23. februarja 1988 je bila na pobudo svetov KS Zadobrova-

Sneberje in KS Novo Polje in obeh KK SZDL razširjena seja
v prostorih OŠ Leopolda Mačka-Bomta na temo »Prometnovar-
nostna ureditev in ukrepi za izboljšanje razmer zlasti na Zadobrovški
cesti od križišča z Zaioško do križišča s Šmartinsko, pri povezavi
Letališka z Zadobrovško c. in peš promet po Šmartinski cesti pri
W Z Pedenjped Sneberje.

Izredno velik odziv vabljenih iz re-
publiškega, mestnega, občinskega in
krajevnega nivoja je dokazal resnost
problema na omenjenem področju.
Razširjene seje so se poleg predstavni-
kov obeh KS, šole, W Z ui milice
Polje udeležili RSNZ, mestnega ko-
miteja za promet in zveze, prometna
milica mesta Ljubljana, predsednik
Sob Moste-Polje, predsednik IS Mo-
ste-Polje, občinski komiie za urbani-
zem in komunalne zadeve, svet za
preventivo in vzgojo v cestnem pro-
metu, Sob. PM Moste-Polje, in ko-
munalna skupnost Ljubljane. Izostali
pa so: ZIL in Integral MPP.

Razlog za sklic sestanka je bilo
prepočasno reševanje nevzdržnih
prometnovarnostnih razmer, ki zah-
tevajo visok krvni davek in veliko
materialno škodo, zlasti na Zado-
brovški cesti, kljub temu, da zadeve
vsi poznamo in da vse tri KS, na
katerih območju leži Zadoborovška
cesta, na kritiv.no stanje pristojne
stalno opozariajo.

Po predstavitvi obeh KS so bila
izkristalizirana dosedanja priza-
devanja za ureditev Zadobrovške
ceste, ki je predmet kritične
obravnave od izgradnje leta 1974
dalje, saj ni bi!a nikoli dokončno
dograjena in opremljena s pro-
metno signalizacijo.

Po intenzivni razpravi so spre-
jeli naslednja stališča:

1. Prisotni vzamemo na znanje
obrazložitve o nevzdržnih pro-
metnovarnostnih razmerah, ki so

jih podali predstavniki krajevnih
skupnosti Zadobrova-Sneberje in
Novo Polje, OŠ Leopolda Mačka-
Boruta, VVZ Predenjped in od-
delka milice Polje.

• 2. Prisotni vzamemo na znanje
vse obrazložitve pristojnih pred-
stavnikov organov na nivoju ob-
čine, mesta in republike.

3. Mestni komite za komu-
nalno gospodarstvo, promet in
zveze takoj izda odločbe za dopol-
nitve in ureditev vertikalne, hori-
zontalne in svetlobne cestnopro-
metne signalizacije.

4. Pred trgovino v Novem Po-
lju je treba prestaviti avtobusno
postajo in začrtati prehod za
pešce.

5. Pred OŠ Leopolda Mačka-
Boruta iz smeri Sneberij in W Z
Zajčja dobrava pri podvozu je po-
trebno postaviti velike opozorilne
table »otroci na cesti«.

6. Omeji naj se tranzitni pro-
met po cesti I. in IX. v Novem
Polju, ker poteka skozi gosto na-
seljeno območje in ker je na cesti
samo protiprašna asfaltna pre-
vleka, ki ne izdrži gostega pro-
meta.

7. Takoj je treba urediti varen
peš dostop do VVZ Pedenjped
Sneberje na Šmartinski cesti oz.
pod njo.

8. Milica mora izvajati pogo-
stejšo kontrolo prometa, predv-
sem hitrosti, zato dajemo po-
budo, da ljubljanske občine
skupno nabavijo »radar za meri-
tev hitrosti« in ga dajo v uporabo
postaji prometne milice Ljub-
ljana-mesto.

9. Omejiti moramo promet po
intervencijskih poteh med OŠ Le-
opolda Mačka-Boruta in W Z
Novo Polje ob šoli.

10. Proučiti moramo prometne
tokove v naseljih Novo Polje, Po-
Ije, Zadobrova in Sneberje,
predvsem z vidika predvidenega
povečanja prometa in s tem
v zvezi postavitev semaforjev za
pešce (na gumb) na najbolj nevar-
nih mestih.

11. Rekonstrukcija Zadobrov-
ške ceste, ki je v prvi prioriteti
letnega plana Komunalne skup-
nosti ljubljanskih občin, naj se
čimprej izvrši.

12. Za osveščanje javnosti
o prometni varnosti se bomo po-
vezali z RTV in mu predlagali, da
skupaj z Republiškim sekretari-
atom za notranje zadeve pripra-
vijo oddajo »Zmo do zrna« o pro-
metni varnosti na Zadobrovški
cesti.

13. Zaključki sestanka se obja-
vijo v Naši skupnosti in v krajev-
nih glasilih Stegovčan in Informa-
tor.

Seja je bila zaključena z mislijo
in željo ter upanjem na skorajšnje
rezultate dogovora in zaključkov.

Predsednica sveta KS
Zadobrova-Sneberje
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